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Verslag jaarvergadering op 1 april 2022 

 
Aanwezig DB: Hans Zijlstra  (voorzitter), Harm Eerkens, Hendrik Eerkens, Wim van  
 Rheen, Greetje  Schipma, Aletta Buiskool, Benno Klapwijk  en Marjan Jutting  
Afwezig DB  -  
St. Welzijn:   Alberto Zanda (m.k.g.) 
Afw. Gem. Oldambt: Alie Dammer (m.k.g.) 
Dorpsbewoners: Denies Margry, Thijs de Jong, Jochem Bodde, Erica Welp, Ankie Grooten, Ali 

van Koerten,  Jan Mes, Dirkje Haan, Andre Mulder, Rikie Mulder, Anne Jan 
Mensinga, Antjo Welp, Harrie Kuiper, Menno Kramer, Bianca Holst , Hero 
Wouters, Alex van Spijk, Gerard Hummel, Astrid Pouw, Jakob Keizer, Rudi 
Klappe, Patrick Jacobs, Imke Jacobs, Antje van der Linde, Maarten Boven, 
Hilde Meijer en Bert Bijlsma 

Afwezig m.k.:  Lida Sytsma, Jacqueline Weller, Jagran Verbeek, Nirad Heemskerk, Bennie 
   Veentjer, Paul van Velsen, Harm Engel Mellema en Tjasso Roossien 
 
 

 
1. Opening en mededelingen 

 Door  de coronaperiode zijn er in 2020 en 2021 helaas geen jaarvergaderingen geweest. 
 Er zijn drie nieuwe leden aanwezig, André en Rikie Mulder en Ali van Koerten. Zij worden van 

harte welkom geheten. 
 

2. Verslag jaarvergadering 2019 en 2020/2021 
 Er zijn redactioneel geen op- of aanmerkingen. De verslagen worden vastgesteld.  

 
3. Financieel jaarverslag 2019 en 2020/20218 

 Verslagen 
De verslagen worden doorgenomen. Er zijn een paar vragen om verduidelijking. De vragen 
worden beantwoord door de penningmeester. 

o Patrick Jacobs: een vraag over inkomsten uit advertenties, inkomsten en uitgaven zijn 
in het verslag al met elkaar verrekend. 

o Anne Jan:  een vraag over dat er meer wordt uitgegeven dan er binnenkomt. 
 De kascommissie  

Antje van de Linde en Jochem Bodde hebben, omdat we als Dorpsbelangen niet meer bij 
elkaar zijn geweest, de kas van 2019 en 2020 gecontroleerd. Voor de kascontrole van 2021 
zijn twee andere leden (Hilde Meijer en Dirkje Haan)  gevraagd. 

 De financiële verslagen ziet er goed uit.  Antje en Jochem (2019 en 2020) 
Dirkje en Hilde  (2021) en Antje (2019 en 2020) 

Greetje krijgt de complimenten en er wordt decharge verleend, waarvoor dank! 
 

4. Verkiezing kascontrolecommissie 
Dirkje Haan en Astrid Pauw controleren de kas volgend jaar en Erika Welp  stelt zich beschikbaar 
als reservelid. 
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5. Verkiezing bestuur 
 Harm Eerkens en Gerrit van der Kam treden af en zijn niet herkiesbaar. De voorzitter bedankt 

Harm voor zijn jarenlange inzet, al vanaf het begin van Ver. Dorpsbelangen. Hij ontvangt een 
cadeaubon, bloemen  en een bierpresentje. Gerrit is niet aanwezig, hij krijgt thuis een bos 
bloemen en een cadeaubon. 

 Er heeft niemand zich opgeven voor het bestuur. De voorzitter geeft aan dat mensen zich nog 
kunnen aanmelden. 
 

6. Concept Huishoudelijk Reglement/Handboek Goed Bestuur 
Ieder heeft het concept huishoudelijk reglement/handboek Goed Bestuur ontvangen. Hans licht 
het verder toe aan de hand van een presentatie  en beantwoord vragen. I.v.m de ontvangstdatum 
was het erg kort dag om alles te lezen Als er verder nog opmerkingen zijn, kunnen leden dat per 
mail doorgeven aan de secretaris.   
Het door het bestuur vastgestelde exemplaar zal gepubliceerd worden op de website en t.z.t. zal 
dit nog door de leden worden vastgesteld. 
 

7. Versterking 
Aletta vraagt of er behoefte is om gezamenlijk op te trekken als het om de Versterkingsoperatie 
gaat. Die behoefte blijkt er te zijn. De versterkingswerkgroep zal samen met DB zorgen voor een 
uitnodiging en een programma. 

 
 

8. Rondvraag 
 Stichting MFC heeft problemen met de gemeente n.a.v. een illegale situatie die tot onveilige 

situaties kan leiden. De gemeente heeft besloten deze situatie te gedogen, maar wil niet 
verklaren dat de situatie geen risico’s geeft. Omdat dit niet de eerste keer is dat men tegen de 
gemeente aanloopt, hebben een paar leden besloten uit het bestuur van het MFC te stappen. 
Het is een vervelende zaak. Het is immers moeilijk genoeg om bestuursleden te krijgen. De 
Oldambster Boys, Stichting MFC en Dorpsbelangen  besluiten gezamenlijk te overleggen over 
hoe nu verder. 

 Onze dorpen hadden voor het eerst weer kerstbomen met kerst en oud- en nieuw. Dat wordt 
zeer gewaardeerd. We besluiten dit voort te zetten de komende jaren. 

 Antjo Welp: ‘Hoe staat het nu met het Hoogholtje, er zijn weer geruchten dat het gesloten 
wordt’. DB is in overleg met de gemeente en is absoluut geen voorstander van sluiting. Wordt 
vervolgd. 

 Er is een vraag betreffende Veurmekoar i.v.m. vervoer. Dit zou niet goed zijn afgehandeld 
volgens berichten op Facebook. De voorzitter legt uit dat deze berichten onjuist zijn. Het 
vervoer is goed geregeld, maar de financiële vergoeding ging mis. Dit is opgelost.  

 

 

 

 


